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Konuşma : 

 

 Teşekkür ederim Sayın Başkan.  

 Biraz önce Sayın Mersin Mi l letveki l imiz Mersin 'deki  MESKİ 

abonel ik ücret ler inden dem vurarak yüzde 2 kat ı l ım payının fahiş 

o lduğunu bel i r t t i ler.  Ancak burada bir  yanlış b i lgi lendirme var,  bu 

oran Belediye Gel i r ler i  Kanunu'ndan doğmakta ve Sayıştay 2018 

Raporu'nda eleşt i r i lerde yer a lmaktadır.  Belediye Kanunu'nun 87, 88 

ve 89'uncu maddeler ine göre bu para al ınmaktadır ve hat ta 

belediyeler in a l tyapı masraf larının tamamını asl ında kul lanıcı lara 

yüklemeler i  gerekirken bu oran yüzde 2 'n in üzerinde olduğu iç in 

kanun üst  l imit ten al ınmasını istemektedir .  Yüzde 25 peşin 

uygulamasıyla bu oran yüzde 1,5 o larak Mersin 'de tahsi l  edi lmektedir ,  

is teyen de ik i  yı l  vadeyle ödeyebi lmektedir .   

 Mersin h izmete açtır .   

 Mersin Büyükşehir  Belediyesi  çal ışmaktadır.   

 Bu nedenle,  bu konuda bir  fahiş uygulama olmadığını  

saygılar ımla arz ederim.  


